
       8. stanovisko ekonomické komise AS FaVU ze dne 8. 12. 2008 
 
 

1) AS FaVU nebylo v letošním roce předloženo ke schválení čerpání investic.  
      Ze 3 mil.116 tis. bylo přitom uvolněno 695 tis. z toho 393 tis. pro 3D studio.  
 
2) Uskutečněné čerpání FRIM vytvořilo precedent 25% finančního podílu FaVU  
      na získaných grantech u kterých je vyžadován podíl fakulty. 
  
3) Není jasné hospodaření s výnosy z doplňkových činností. 

 
4) EK žádá vedení o přehled letošních požadavků na investiční i neinvestiční potřeby  
      a doporučuje uvolnit díl z ušetřených prostředků  
      ( 2 mil. 420 tis. FRIM + 1 mil. 72 tis. provozní)  
      na jejich aspoň částečné krytí před zimními klauzurami. 
 
5) Vedení uskutečnilo čerpání ze stipendijního fondu 99 tis.- zůstatek cca 252 tis. 

Fond odměn (200 tis.) a fond rezervní (225 tis.) zůstaly nedotčeny. 
 

6) Hospodaření kabinetů proběhlo v rozpočtovém provizoriu. 
      Nereflektuje přitom doporučení AS na dělení na provoz stejným dílem  
      včetně audio-studia. 
      EK žádá vedení o vyjasnění financování kabinetů z rozpočtu  
      a doporučuje k 1.1.2009 osamostatnění Kabinetu audio. 
      Neřešená zůstává problematika Media-archivu. 
 
7) EK žádá, aby po nákupech  KIT  byla nahrazovaná technika přerozdělována 

systémově (přesuny počítačů).  
 
8) EK očekává od vedení FaVU návrhy opatření k připomínkám formulovaným 

v předchozích zápisech EK AS FaVU 
 

9) EK žádá vedení o zahájení diskuse o principech sestavení rozpočtu na příští rok,  
      o strategii podpory grantové činnosti, zahraničních aktivit a doplňkových činností. 

 
 

        
 
Prof. Tomáš Ruller a prof. Martin Mainer 


